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L'AJUNTAMENT HA INFORMAT 
en una reunió celebrada el divendres 19 d'octubre 

El passat divendres dia 19 d 'octubre I 'Ajuntament de La Roca 
féu una reunió informativa al col-legi Sant Jordi , reunió en la qual 
el Consistori explicà les gestions fetes per a resoldre el conflictiu i 
ia "h i s tor ic " afer de la presó. Kl Consistori ha acomplert dones, una 
promesa que havia suscrit amh tot el pöble. 

A la reunió, que començà passades les 2 2 h., hi assistiren mes de 
300 persones, aixi' com tots els membres del Consistori, llevat dels 
consellers de La Torreta, de Vilanova i el de Santa Agnès, justifica-
da però 1 absència d aquest conseller del ClU per patir una malaltia. 

Obrí la reunió el Sr. Batlle donant les giàcies al pöble en nom de 
la majoria del Consistori, per la confiança demostrada en les ges-
tions fetes per l 'Ajuntament, tendents a solucionar d 'una vegada 
per totes l 'afer presó. Aixi' mateix, el Sr. Batlle agrai' ais grups de 
CIU i Independents de La Roca el recolzament t}ue en tal afer mos-
traven a l 'Alcaldia, quedant ciar (|ue la majoria del Consistori for-
mava un bloc homogeni i anava piegai en la resolució d 'aquest difí-
cil problema. í afegí : 

- U s haig de dir que les coses están difícils, que el no haber in-
format no ha estât en cap moment per voler-vos amagar res, sinó 
perqué ens hem trobat sempre que a cada pas que fèiem, els muni-
cipis colindants al nostre, feien la seva oposició, encara que a ells 
no els j)erjudiqués gens o quasi gens el projecte, no assumint cap 
d'ells ni una mica de responsabilitat ni Solidarität (]ue eis pugui cor-
respondre. 

Tot seguit, en Joan l'ujol, parlant en tot moment per tots els 
membres del Consistori allí presents (recordem; grup socialista, 
grup convergent i grup d ' independents de La Roca) , explicà que 
la dificultat del problema, i en concret de canviar d 'ubicació la 
presó, augmentava a 1' haver-hi tres parróquies diferents al mateix 
munici[)i, cosa que feia difícil trobar un terreny que agradi a tots i 
no [)erjudiqui a ningú. 

A partir d 'aquí, començà a ex[)osar Ics gestions fetes per l'Ajun-
tament, gestions que nosaltres oferim resumides i ordenades crono-
lógicament. 

MAIG 83. l'ren possessió el nou Ajuntament. Ràpidament demana 
ajut al govern socialista, al delegai del govern, al governador civil 
i a lotes les entiláis socialistes de la Generalitat. S 'obtenen bo-
nes paraules, però cap fet. 

A G O S T 83. Després de diferenls reunions del Consistori, s 'aproba 
en un pie d'enviar al Ministre de Just ic ia i al Conseller de Just i-
cia, 1res alternatives per a l 'ubicació de la presó: zona T .LR. , 
f)roj)osada mig amb consens amb Granollers i proj)ietat ja el 
terreny del govern. Can Campmajor i Quatre Camins. És en 
aquest puní quan coinencen les gestions amb la Generalitat de 
Catalunya, i en concret amb la Conselleria de Just ic ia . 

N O V E M B R E 83. A principis de mes es fa un vialge a Madrid i 
s 'o fere ixen aqüestes tres alternatives al Ministeri de Jus t ic ia . 
Paral-lelamenl es fan un seguit de reunions amb el Conseller de 
Just ic ia , Sr. Agustí Bassols i amb el delegai d'urbanisme de la 
Generalitat, Sr Solans, arribant-se a la conclusió (|ue de les Ires 
alternatives ofertes per LAjuntamenl , la millor i mes addient és 
la de Quatre Camins. L'alternativa T. I .R. queda desestimada, 
a ixi com la de Can Camp major, segons és comunicai al Sr. Batlle 
en caria que, amb data de 23-12-84, li adreça el subsecretari de 
justicia. Sr. Livorio Hierro. En tal carta s'al-ludeix a l 'oposició 
mostrada per Cardedeu i a la negativa a vendre per pari del pro-
pician, al mateix temps que s ' informa de l 'aprobació per par 
del Conseil de ministres d'expropiació dels drets arrendataris de 
Can Ribas. 

G E N E R 84 . Després de lot un seguii de reunions, en el pie del dia 
4 , el Consistori adopta els següents acords: A/suspendre l 'olor-
gament de llicències de parcel-lació i edificació dels terrenys del 
sector ja citai del pia adjimt, B/proposar a la Generalitat de Ca-
talunya que, d 'acord amb allò que disposa l'article 7 0 de la Ilei 

del sòl, dictés les normes corresponents subsidiàries modificant 
l 'actualmenl vigent pia que hi havia a la zona "Quat re Camins" 
i deslinant-lo a equipaments penitenciaris i demanant també que 
la zona de Can Ribas fos qualificada com a zona d'equipaments 
esportius" , C/es fecultava a l'alcaldia per a enviar els acords pre-
sos al Ministre de Just ic ia i a la GeneraUtat. 
El dia 12 apareix al B.O.E. els édictés requerits per qué l'apro-
vació del pie anterior seguís endavanl. 

A B R I L 84 . Després de visitar el Delegai del Govern, el Governador 
Civil, el Conseller de Just ic ia i el Conseller de Política Territorial 
i d'haver-los-hi exposal que la rnillor solució era l'alternativa 
"Quat re Camins" , el mes d 'abril el Conseller de Just ic ia visita la 
finca i en fa una aprovació visual, arribant fins a comentar que 
era més adient que Can Ribas. A i x i mateix, en la visita que el 
President Pujol va efectuar al centre "Montserrat Montero" , l'al-
calde Sr. J oan Pujol li mostra la finca des d'al l i , i el President 
comenta haver-ne tingut una bona impressió. 

MAIG 84. A finals de maig, 1 'alcaldia, el Sr. Borrell, el Sr. Estapé, el 
Sr. Solanelles i el Sr. Domingo, van entrevistar-se amb el Direc-
tor General d 'Institucions penitenciàries de Catalunya, arribant-
se a la conclusió que el municipi necessita urgentment els ter-
renys de "Quat re Camins " per a poder-hi ubicar la presó. Des de 
la Conselleria de Política Territorial es reben.les instruccions 
deis passos a seguir per a expropiar "Quat re Camins" , si és que 
els propielaris no estaven disposals a vendre. 

JUNY 84 . Director General d 'Urbanisme d é l a Generalitat, així 
com el Conseller de Just ic ia , comuniquen a l 'Ajuntament la im-
possiblital de portar a terme el canvi de normativa de la finca de 
Can Ribas, dones això suposaria un enfrontamenl amb el Go-
vern Central. 
El 15 del mateix mes, els arquitectes del Ministeri de Just ic ia , 
Srs. Requejo i Yagüe, inspeccionen la finca de "Quatre Camins" , 
opinant que fins és millor que la de Can Ribas, i observant-hi 
una sola dificultat: la diferent orografia que faria imprescindi-
bles uns rebaixos. 

J U L I O L 84 . L 'Ajuntament rep una carta del subsecretari de justi-
cia, Sr. Livorio Hierro, el qual comunica la inviabUitat de la 
finca "Qua t re Camins " perqué el projecle no hi cap (l 'Ajunta-
ment se n 'adona al rebre els plànols del projecte, el mes de se-
tembre), i perqué politicament no era rentable (expropiació, dis-
conformital vefns...) Mentrestant, el Ministeri de Just ic ia se-

. gueix endavanl amb 1 'expropiació deis drets arrendataris de Can 
Ribas, expropiació que bores d 'ara encara no està fe lá . El 17 de 
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